
Engen 
Afdelingsbestyrelsen 

 
 

 

Rødovre Almennyttige Boligselskab 
Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 
Tirsdag den 7. juni 2022 kl. 17.00 

i bestyrelseslokalet  
 

Til stede:  Claus, Leon, Kasper, Claire og Christina 
Afbud fra:  Daniel 
 
Referat: 

1. Godkendelse af referat fra 
afdelingsmødet den 10. maj 2022 

 
2. Intro af bestyrelsesmedlemmer 

 
 

3. Hvem er DAB og deres rolle 
 

4. Bestyrelsens kompetencer 
 

5. Driftens kompetencer 
 

6. Gennemgang af vedtægter, 
forretningsorden og 
bestyrelsesportalen 

 
7. Hvilken forhold har bestyrelsen til  

Facebook gruppen. 

 
8. Tavshedspligt. 

 

9. Ting vi skal følge op på fra afd. Mødet 
 

 
 
 
 
 

Referat fra afdelingsmøde blev godkendt. 
 
 
Hver af bestyrelsesmedlemmerne fortalte 
om deres kompetencer og mærkesager. 
 
Claus orienterer herom. 
 
Claus orienterer herom.  
 
Claus orienterer herom.  
 
Claus orienterer herom.  
 
 
Bestyrelsen laver en oprydning for dem som 
ikke længer bor i Engen. 
 
Claus orienterer herom. 
 
Bestyrelsen talte om de ting som vi skal se 
på.  

 Udskiftning af cykelholder på 

rødovrevejpris (forslag 2) 

Daniel indhenter tilbud og fremlægger 

det for bestyrelsen. Bestyrelsen må 

også gerne se på nogen tilbud. 

 (forslag 3) ret råderetskataloget i 

forhold til at udskifte vinduer i 

rækkehusene (de bagerste) det er 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10. Nyt fra formanden 
 

11. Nyt fra kasserer 
 

12. Nyt fra ejendomskontoret 
 

13. Diverse 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 20.00 

vigtigt at det er det samme slags som i 

dag. 

Hvis der er nogen som gerne vil have 

udskiftet vinduerne, må de henvende 

sig til kontoret 

 Ret råderetskataloget til at det er tilladt 

at male sort på havelåger og hegn i hele 

Engen 

Claus skal have fat i Lisbeth som skal 

ændre det i råderetskataloget 

 Afd. Bestyrelsen undersøger hvad det 

koster at udskifte vinduer og hoveddøre 

i hele Mariehøj og resterende af 

Rødovrevej som ikke har fået skiftet 

deres.  

Jan Stadsbjerg er med og vil gerne se på 

projektet. Bestyrelsen må også gerne 

tænke over muligheder  

 Afd. Kontoret undersøger indkøb af en 

Speciel fliserenser. 

 Åbning af anlæg til andre 

bredbåndsleverandører. 

Claus skal have fat i Lisbeth for at få 

lukket op. Vi skal arbejde med en ny 

model da vores abb. Udløber i 2023 

 Parkeringsområdet for firmabiler 

(Rødovrevej) 

Bestyrelsen vil gå ned og se efter 

muligheder, evt. et ”reserveret til 

varebiler” skilt. 

 

 

Intet 
  
Intet 
 
Intet 
 
Intet 
 
 

 


